
 

 

Moju stáž na Veľvyslanectve SR v Ríme hodnotím ako jednu z najlepších skúseností, ktoré som 

mala možnosť zažiť. Počas stáže som mala možnosť nahliadnuť do sveta diplomacie, 

bilaterálnej ale aj multilaterálnej, a získať praktické skúsenosti z danej oblasti. Stáž hodnotím 

ako jedinečnú príležitosť, ktorá mi pomohla pri výbere mojej budúcej profesie. Som vďačná 

Veľvyslanectvu SR v Ríme za príležitosť, pomoc a ochotu zamestnancov a taktiež chcem 

vyjadriť vďaku Právnickej fakulte Trnavskej univerzity za možnosť zúčastniť sa stáže.  

 

 

Eva K. 


